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Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radna MARIA KOZAK  

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, szanowni Państwo. Mam jedno pytanie, chociaż 

wstęp będzie trochę zagmatwany. Mamy zmienić uchwałę w sprawie uchwalenia Lokalnego 

Programu Rewitalizacji. I chciałam zapytać, czy w ramach tego Programu można 

zainstalować stacje ładujące do urządzeń mobilnych. To jest najczęściej na przystankach, 

czyli tzw. ładowarki – tak można prosto powiedzieć. Na to najczęściej zyskuje się pieniądze, 

jeżeli modernizujemy infrastrukturę drogową, przystanki. Czy w ramach tej rewitalizacji jest 

możliwość czegoś takiego? 

Radna MARIA KOZAK  

Szanowni Państwo, ja chciałam jeszcze dopytać, ponieważ składałam wniosek o 

uwzględnienie w budżecie na ten rok ulic: Jaśminowej i Królowej Jadwigi, chciałam zapytać, 

jaka jest sytuacja w tej sprawie. 

Radna MARIA KOZAK  

Szanowni Państwo, tutaj Pan Przewodniczący mówił o ścieżce rowerowej po prawej stronie. 

Ja idąc tym osiedlem z kolei, tam jest dużo ścieżek rowerowych, ale właśnie na osiedlu przy 

ul. 1 Maja. Czy nie można jakoś wykorzystywać po prostu tych, które są, a nie budować 

nowe? 

 


